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Επί τον ποταμόν Βαβυλώνος, 
εκεί εκαθήσαμεν και εκλαύοαμεν 
εν τω μνησθήναι υμάς της Ιιώ ν ιι

136ος ΨΑΛΜΟΣ ΔΑΥΙΔ

(ΜΕΝΟΣ ΣΤΟ
Μητσοτάκης 

βιομήχανοι 

και ο

Τύπος τους 

άνοιξαν το 

χορό της 

κατα

στροφολογίας

ΣΚΛΗΡΗ ΥΠΗΡΞΕ Η  
ΚΥΒΕΡΝΗΤΙΚΗ ΑΠΑΝΤΗΣΗ

Ρουμπάτης:
Εμπρηστές της 

δημοκρατικής ομαλότητας

Με Θρήνους υποδέχθηκε η οικονομική ολιγαρ
χία την εισοδηματική πολιτική όπως διαμορφώθη
κε μετά τις φιλολαϊκές επεμβάσεις του Πρωθυ
πουργού, ενώ οι πολιτικοί εκφραστές της ολιγαρ
χίας και οι νονοί της παραοικονομίας αντέδρασαν 
με άναρθρες υβριστικές κραυγές στην πολιτική 
βούληση της κυβέρνησης.

Ο-σχηματισμός ενός «μαύρου μετώπου» σε οικονομικό και πολιτι
κό επίπεδο, είναι γεγονός και έχει στόχο να πυροδοτήσει αντιδρά
σεις που θα ξεκινούν από οικονομικά ζητήματα, αλλά που θα έχουν 
σαφέστατους πολιτικούς στόχους: Να υπονομεύσουν την κοινωνική 
ομαλότητα με υποκριτικές αντιδράσεις απατημένων...παρθένων.

Οι καταστροφολογικές δηλώσεις και οι αγοραίες ύβρεις του αρ
χηγού της ΝΔ, συμπληρώθηκαν από τις υποκριτικές «ανησυχίες» 
του προέδρου του Συνδέσμου Ελληνικών Βιομηχανιών Θ. Παπαλε-■ ΣΥΝΕΧΕΙΑ στη σελ. 6

\



Ανδρέας: Το 1988 από 
τα καλϋτερα χρόνια

Ρουμελιώτης: Σε ανοδική πορεία η οικονομία
Την αισιοδοξία του για την πορεία της οικονομίας, 

εξέφρασε ο πρωθυπουργός Ανδρέας Παπανδρέου στη 
διάρκεια της χθεσινής ομιλίας του στο υπουργικό συμ
βούλιο.

Αναφερόμενος στην οικονομική πολιτική του 1988, ο 
κ. Παπανδρέου υπογράμμισε ότι πρέεπει να υπάρξει 
συγκράτηση των δαπανών στο δημόσιο τομέα, ενώ μί
λησε και για επιβολή κυρώσεων σε περιπτώσεις που 
παρατηρηθούν αποκλίσεις εκ μέρους των Δημοσίων 
Επιχειρήσεων Κοινής Ωφέλειας, οι οποίες - όπως είπε - 
πρέπει να κρατήσουν τις δαπάνες τους μέσα στα όρια 
του προϋπολογισμού.

Μιλώντας στους δημοσιογρά
φους μετά την ορκωμοσία των 
νέων υπουργών ο κ. Παπανδρέ
ου είπε ότι το 1988 θα είναι από 
τους καλύτερους χρόνους και ε
πανέλαβε ότι οι εκλογές θα γί
νουν τον Ιούνιο του 1989.

Εξάλλου, στο υπουργικό συμ
βούλιο ο Πρωθυπουργός είπε ότι 
στην τελευταία συνεδρίαση του 
ΑΣΟΠ, παρέμεινε ανοιχτό το ε
ρώτημα του ετεροχρονισμού της 
ΑΤΑ και ότι δεν είχαν ληφθεί ορι
στικές αποφάσεις.

Αναλυτικότερα το χθεσινό ρε
πορτάζ για την ορκωμοσία των 
νέων υπουργών και τη συνεδρία
ση του υπουργικού συμβουλίου 
είναι το εξής:

Ενώπιον τού Προέδρου της 
Δημοκρατίας Χρήστου Σαρτζε- 
τάκη και παρουσία του πρωθυ
πουργού Ανδρέα Παπανδρέου, 
ορκίσθηκαν σήμερα στις 10.30 
το πρωί ο κ. Παναγιώτης Ρουμε
λιώτης ως υπουργός Εθνικής Οι
κονομίας, ο κ. Νίκος Ακριτίδης 
ως υπουργός Εμπορίου και ο κ.
Γρηγόρης Σολωμός ως υφυ
πουργός Υγείας - Πρόνοιας και 
Κοινωνικών Ασφαλίσεων.

Μετά την ορκωμοσία των νέων 
υπουργών και συγκεκριμένα στις 
11 και τέταρτο, συνεδρίασε, υπό 
την προεδρία του Πρωθυπουρ
γού, το υπουργικό συμβούλιο.

Οπως ανακοίνωσε ο κυβερνη
τικός εκπρόσωπος Γιάννης Ρου- 
μπάτης, στη διάρκεια 45 λεπτών 
συνεδρίαση του υπουργικού 
συμβουλίου, μίλησε κατά κύριο 
λόγο ο Πρωθυπουργός, ο οποίος 
αφού χαιρέτισε την παρουσία 
των κυρίων Ρουμελιώτη, Ακριτί- 
δη και Σολωμού, στις νέεες 
στους θέσεις στην κυβέρνησή, 
αναφέρθηκε στη συνέχεια στην 
οικονομική πολιτική του 1988.

Ο κ. Παπανδρέου τόνισε ότι 
πρέεπει να υπάρξει συγκράτηση 
των δαπανών κατά υπουργείο και 
δημόσιο οργανισμό και επίσης υ
πογράμμισε την ανάγκη, όπως έ
χει ήδη προγραμματιστεί, το πο
σοστό του δημόσιου ελλείμμα
τος, σε σχέση με το Ακαθάριστο 
Εθνικό Προϊόν, να κρατηθεί εκεί 
που προβλέπει ο προϋπολογι
σμός.

Παράλληλα, ο Πρωθυοπουρ- 
γός είπε ότι είναι ανάγκη και θα 
το καταφέρουμε - όπως τόνισε - 
να είμαστε σκληροί και άκαμπτοι 
με τις ΔΕΚΟ, οι οποίες πρέπει να 
κρατήσουν τις δαπάνες τους μέ
σα στα όρια του προϋπολογι
σμού, ενώ επισήμανε ότι είναι 
καλό να εξεταστεί ακόμη και η 
επιβολή κυρώσεων σε περιπτώ
σεις αποκλίσεων.

Ακολούθως ο κ. Παπανδρέου 
έκανε έκκληση στον ιδιωτικό το
μέα να ακολουθήσει την εισοδη
ματική πολιτική που ακολουθεί
ται και στο δημόσιο τομέα.

«Εχει τεράστια σημασία - τόνι
σε - ο ιδιωτικός τομέας να παρα
μένει μέσα στα πλαίσια της εισο
δηματικής πολιτικής του δημό
σιου τομέα». Και εξέφρασε την 
αισιοδοξία του για την πορεία της

ανακοίνωση και δεν υπήρξε κα
νένα απολύτως παρασκήνιο, ό
πως υποστηρίχθηκε σε ορισμένα 
δημοσιεύματα».

Στο υπουργικό συμβούλιο μί
λησε επίσης για αρκετή ώρα και ο 
υπουργός Εμπορικής Ναυτιλίας 
Ευάγγελος Γιαννόπουλος, που 
αναφέρθηκε αναλυτικά στη ση
μασία της ανακοίνωσης του Πρω
θυπουργού στη Βουλή, καθώς 
και σε όσα ανακοίνωσε ο κ. Πα- 
πανδοέου στο Γοργοπόταμο, για

θετά, η προσπάθεια που κατα
βλήθηκε κατά τα δύο τελευταία 
χρόνια, ήταν πετυχημένη και έ
δωσε τη δυνατότητα να προχω
ρήσει (η οικονομία) σε όσα εξήγ
γειλε ο κ. Παπανδρέου στη Θεσ
σαλονίκη, δηλαδή να δώσει έμ
φαση στην ανάπτυξη. Γι' αυτή 
την προσπάθεια που κατέβαλε, ο 
πρωθυπουργός τιμά τον κ. Σημί
τη», κατέληξε ο κυβερνητικός 
εκπρόσωπος.

Μετά την ορκωμοσία των

συνεδρίασης του Υπουργικού 
Συμβουλίου, απάντησε στην πα- 
ρακάτων ερώτηση πολιτικού συ
ντάκτη:

ΕΡΩΤΗΣΗ: Κε πρόεδρε, θα ή
θελα να ρωτήσω αν θα υπάρξει 
συνολική αλλαγή της εισοδημα
τικής πολιτικής που ανακοίνωσε 
ο κ. Σημίτης όπως λέγεται και 
γράφεται.

ΑΠΑΝΤΗΣΗ: Την ανακοίνωσα 
εγώ στη Βουλή. Από κει και πέρα, 
δεν πρόκειται να γίνει καμία αλ
λαγή.

Εξάλλου, ο κυβερνητικός εκ
πρόσωπος Γ ιάννης Ρουμπάτης, 
απάντησε στις παρακάτω ερωτή
σεις πολιτικών συντακτών.

ΕΡΩΤΗΣΗ: Ο κ. Σημίτης ήταν 
εξουσιοδοτημένος από το Α
ΣΟΠ να πει ότι η ΑΤΑ του πρώ
του τετραμήνου του 88 θα δοθεί 
την 1η Μαϊου 1988. Είχε ληφθεί 
η απόφαση στο ΑΣΟΠ για τον 
χρόνο καταβολής της ΑΤΑ του 
πρώτου τετραμήνου 88;

ΑΠΑΝΤΗΣΗ: Στο τελευταίο Α
ΣΟΠ τα θέματα αυτά δεν είχαν 
κλείσει.

ΕΡΩΤΗΣΗ: Οταν ο πρωθυ

οικονομιας.
Στη συνέχεια ο Πρωθυπουρ

γός εξήγησε ότι στην τελευταία 
συνεδρίαση του Ανώτατου Συμ
βουλίου Οικονομικής Πολιτικής 
(ΑΣΟΠ), παρέμεινε ένα ανοιχτό 
ερώτημα στο θέμα του ετερο
χρονισμού της ΑΤΑ και πως δεν 
είχαν, ακόμη, ληφθεί οριστικές 
αποφάσεις.

«Στο τέλος του ΑΣΟΠ - είπε ο 
κ. Παπανδρέου - ανατέθηκε 
στους κυρίους Σημίτη, Τσοβόλα, 
Κατηφόρη, να εξετάσουν αυτό 
το θέμα και σε μετέπειτα επα
φές που υπήρξαν, η γραμμή που 
δόθηκε ήταν στο τέλος του ' 88 
να καλύπτεται η απώλεια στα ει
σοδήματα των μισθωτών από τον 
πληθωρισμό».

Μετά τον Πρωθυπουργό το 
λόγο πήρε για λίγο ο αντιπρόε
δρος της κυβέρνησης και υ
πουργός Δικαιοσύνης Αγαμέ
μνων Κουτσόγιωργας, ο οποίος 
είπε ότι τόσο αυτός, όσο και ο 
διευθυντής του πολιτικού γρα
φείου του Πρωθυπουργού Αντώ- 
νης Λιβάνης, δεν εγνώριζαν αυ
τό που ανακοίνωσε ο κ. Παπαν
δρέου στην Βουλή. Επίσης ο κ. 
Κουτσόγιωργας τόνισε ότι δεν 
είναι ακριβή όσα έγραψαν οι ε
φημερίδες ότι εγνώριζε μαζί με 
τον κ. Λιβάνη για την ανακοίνωση 
του Πρωθυπουργού στη Βουλή.

Οπως ανακοίνωσε ο εκπρόσω
πος της κυβέρνησης, τη θέση 
του κ. Κουτσόγιωργα επιβεβαίω
σε ο ίδιος ο κ. Παπανδρέου, ο 
οποίος είπε στο υπουργικό συμ- 
βούλιος ότι «πράγματι κανένας 
συνάδελφος δεν εγνώριζε την

όσους πήραν μέρος στην Εθνική 
Αντίσταση.

Η συνεδρίαση του υπουργικού 
συμβουλίου έκλεισε με σύντομη -/  
ομιλία του νέου υπουργού Εθνι
κής Οικονομίας Παναγιώτη Ρου
μελιώτη, ο οποίος είπε ότι το κλί
μα στο εξωτερικό είναι πολύ θε
τικό και ευνοϊκό για την ελληνική 
οικονομία, για την οποία τόνισε 
ότι βρίσκεται σε ανοδική πορεία.

Επίσης, ο κ. Ρουμελιώτης είπε 
ότι σε συνάντηση που θα έχει 
στις 7 Δεκεμβρίου με αντίστοι
χους υπουργούς των χωρών με
λών της ΟΕΚ, θα συζητήσει τις 
τελευταίες οικονομικές εξελί
ξεις. Και ακόμη ότι από τη Δευ
τέρα θα αρχίσει μια σειρά συνα
ντήσεις με φορείς, όπως η 
Γ.Σ.Ε.Ε. και ΣΕΒ, για να συζητή
σει μαζί τους την πορεία της οι
κονομίας και την οικονομική πο
λιτική της κυβέρνησης.

Μετά τις ανακοινώσεις του κυ
βερνητικού εκπροσώπου και σε 
παρατήρηση των πολιτικών συ
ντακτών, ότι υπάρχει αντίφαση 
μεταξυκυβερνητικού εκπροσώ
που και σε παρατήρηση των πολι
τικών συντακτών, ότι υπάρχει α
ντίφαση μεταξύ αυτών που είπε 
ο πρωθυπουργός στο Υπουργικό 
Συμβούλιο και όσων τόνισε ο κ. 
Σημίτης, στην επιστολή του προς 
τον κ. Παπανδρέου, όπου υπο
στηρίζει ότι υπάρχει ανατροπή 
της εισοδηματικής πολιτικής και 
διακυβεύεται η προσπάθεια δύο 
ετών, ο κ. Ρουμπάτης είπε:

«Την εκτίμηση αυτή δεν τη 
συμμερίζεται η κυβέρνηση. Αντί-

τριών υπουργών, ο πρωθυπουρ
γός - απαντώντας σε ερώτημα 
δημοσιογράφου «πόσο νέα είναι 
η οικονομική πολιτική», τόνισε:

«Νέα, με μερικές αποκλίσεις.

Σε ό,τι αφορά την εισοδηματική 
πολιτική, πραγματοποιούμε τις 
δεσμεύσεις που αναλάβαμε 
στην Θεσσαλονίκη. Τα λεγόμενα 
περί υπερβολικής γενναιοδω
ρίας, ότι θα υπονομεύσουν την 
επίτευξη των στόχων του οικονο
μικού προγράμματος, δεν είναι 
αληθή. Θα υπάρξει παρακολού
θηση των δημοσίων δαπανών. Τ ο 
88 πιστεύω, ότι θα είναι από τους 
καλύτερους χρόνους. Κάνω τη 
διευκρίνιση. Γράφεται, ότι οι επι
λογές μόυ δεν ήταν πρώτης κα
τηγορίας, ότι ζήτησα από άλ
λους, να αναλάβουν υπουργικές 
ευθύνες. Αυτό είναι ψευδές. Οι 
επιλογές μου είναι πρώτες επι
λογές».

Εξάλλου, απαντώντας σε σχε
τική ερώτηση ο κ. Παπανδρέου 
επανέλαβε, ότι «οι εκλογές θα 
γίνουν τον Ιούνιο του 1989».

Ο πρωθυπουργός Ανδρέας 
Παπανδρέου, μετά τη λήξη της

πουργός, έκανε τη διορθωτική 
παρέμβασή του στη Βουλή, του 
είχε επιδοθεί το αποτέλεσμα 
των συζητήσεων των κ.κ. Σημίτη, 
Τσοβόλα και Κατηφόρη ως προς 
το θέμα του ετεροχρονισμού της 
ΑΤΑ'

ΑΠΑΝΤΗΣΗ: Οχι.

Ενημέρωση 
στο ΠΑΣΟΚ

Ενημέρωση πάνω στην οικονο
μική πολιτική της κυβέρνησης, έ
γινε σε χτεσινή προγραμματι
σμένη συνάντηση μελών της κυ
βέρνησης, του Εκτελεστικού 
Γ ραφείου του ΠΑΣΟΚ και συνδι
καλιστικών στελεχών του Κινή
ματος.

Παρόντες από την κυβέρνη
ση, ήταν ο νέος υπουργός Εθνι
κής Οικονομίας Παναγιώτης 
Ρουμελιώτης, ο υπουργός Οικο
νομικών Δημήτρης Τσοβόλας και 
ο υπουργός Εργασίας Γιώργος 
Γεννηματάς, από το Ε.Γ. του ΠΑ
ΣΟΚ, ο Κώστας Λαλιώτης, ο Στέ
φανος Τζουμάκας και 200 στε- 

. λέχη που συμμετέχουν σε διοι
κήσεις ομοσπονδιών

Συνάντηση 
Ανδρέα - Κειν

Με τον πρωθυπουργό της Βι
κτωρία της Αυστραλίας, Τζον 
Κέϊν, συναντήθηκε χθες ο πρω
θυπουργός Ανδρέας Παπανδρέ
ου, στο Πολιτικό Γραφείο στη 
Βουλή. Ο κ. Κέϊν συναντήθηκε ε
πίσης με τον αναπληρωτή υπουρ
γό Εξωτερικήν Γιάννη Καψή και 
με τον υφυπουργό Πολιτισμού

Φ.Πετσάλνικο, ενώ σήμερα θα ε- 
πισκεφθεί τη Θεσσαλονίκη όπου 
θα έχει συναντήσεις με τον υ
πουργό Βόρειας Ελλάδας και με 
τον δήμαρχο της Πόλης.

Στη συνάντηση συζητήθηκαν 
τα θέματα των Ελλήνων μετανα
στών, καθώς και τα προβλήματα 
της παγκόσμιας οικονομίας. Ο κ. 
Παπανδρέου θα επισκεφτεί τη Βι- 
κτώρια την άνοιξη, στα πλαίσια 
της επίσκεψής του στην Αυστρα
λία

Παλλαϊκή 
υποδοχή 

ετοιμάζει 
η Πάτρα 

στον Ανδρέα
ΠΑΤΡΑ (του απεσταλμέ
νου μας Σ.Ν.ΑΛΑΧΟΥΖΟΥ)

Παλλαϊκός συναγερμός 
από χθες σε όλο το νομό  
Αχαϊας, ε ν ' όψ ει της αυ
ριανής άφιξης του Προέ
δρου του ΠΑΣΟΚ, πρωθυ
πουργού Ανδρέα Παπαν
δρέου.

Η πρωθυπουργική πομπή  
θα φθάσει στις 10 το πρωί 
στην Ακράτα, όπου και θα 
παραμείνει μια ώρα περ ί
που και στη συνέχεια θα α
ναχωρήσει για το Αίγιο.

Μετά το Αίγιο ο Πρωθυ
πουργός και η συνοδεία  
του θα κατευ θ υ νθ ο ύ ν  
προς την Πάτρα, όπου στις 
7 το βράδυ θα δοθεί δεξίω 
ση στο ξενοδοχείο Πόρτο- 
Ρίο, ενώ αργότερα ο Πρω
θυπουργός θα παρακαθή- 
σει σε γεύμα που παραθέ
τε ι προς τιμή  του η 
Νομαρχική Επιτροπή ΠΑ
ΣΟΚ Αχαϊας.

Την Δευτέρα το πρωί ο 
Πρωθυπουργός θα παρα
κολουθήσει την δοξολογία 
και την κατάνευση της κά
ρας του πολιούχου της Πά
τρας, Αγίου Ανδρέα, ενώ  
το μεσημέρι θα παραστεί 
σε επίσημο γεύμα που θα 
παραθέσει προς τιμήν του 
ο δήμαρχος Πατραίων Αν
δρέας Καράβολας

Το απόγευμα ο Πρωθυ
πουργός θα παραστεί στην 
τελετή του Πανεπιστημίου 
Πατρών, για τα 21 χρόνια  
από την ίδρυση και λε ι
τουργία του και αργά το 
βράδυ θα αναχωρήσει για 
την Αθήνα

Στο «Σπόρτιγκ» 
το συμβούλιο 

ανασυγκρότησης
Παρουσία μελών του Εκτελε

στικού Γ ραφείου του ΠΑΣΟΚ, συ
νέρχεται σήμερα στο γήπεδο του 
Σπόρτιγκ το Συμβούλιο Ανασυ
γκρότησης της Α ' Αθήνας Θα 
παρευρεθούν τα μέλη του Ε.Γ 
Βόσω Παπανδρέου, Κ. Σκανδαλί- 
δης και Γ. Ρόσκος.

Εξάλλου, στελέχη του Κινήμα
τος θα μιλήσουν στις εξής συγκε
ντρώσεις, που πραγματοποιού
νται σήμερα και αύριο.

Σήμερα
■  Συνεστίαση της Τ Ο 2 Αιγάλεω 
στο κέντρο «Ηλιοβασιλέματα» με 
ομιλητή τον υφυπουργό Εθνικής 
Οικονομίας Ν. Σκουλά.
■  Συνεστίαση της Τ.Ο Φιλιππιά- 
δας με ομιλητή τον βουλευτή μέ
λος της Κ.Ε Μιλτ. Παπαϊωάννου.
■  Συνεστίαση της Τ.Ο Ζωοδόχου 
Πηγής (Πλ Ν. Λιοσίων) με ομιλη
τή το μέλος της Κ.Ε Τ όσο Μαντέ- 
λη.

Αύριο
■  Σε εκδήλωση που διοργανώνει 
η ΟΕΣ Καλλιθέας, θα μιλήσει στις 
10 π.μ στον κινηματογράφο 
«ΚΑΛΛΙΘΕΑ» ο υπουργός Οικο
νομικών μέλος της Κ.Ε., Δημ 
Τσοβόλας με θέμα «Οικονομική 
Πολιτική».
■  Με θέμα την «Οικονομική Πολι
τική» θα μιλήσει, επίσης, την Κυ
ριακή στις 10.30 π.μ στον κινημα
τογράφο «Αδελαϊδα» ο υφυπουρ
γός Οικονομικών μέλος της Κ.Ε 
Σπ. Καλούδης, σε εκδήλωση που 
διοργανώνει η Τ.Ο Π. Φαλήρου.
■  Την Κυριακή, εξάλλου, σε εκ
δήλωση που διοργανώνυν οι Τ.Ο 
ΠΑΣΟΚ Βερολίνου θα μιλήσει με 
θέμα «Πολιτικές εξελίξεις» ο 
γραμματέας του προεδρείου της 
Κ.Ο, βουλευτής Αλ Δαριβιανά- 
κης, ενώ σε εκδήλωση που διορ- 
γανώνει η οργάνωση του ΠΑΣΟΚ 
Μέντεν θα μιλήσει ο βουλευτής 
Κ. Καναβάκης.

Η ΟΕΣ Αιγάλεω πραγματοποιεί 
ανοιχτή συζήτηση στη οποία θα 
μιλήσει ο Μανώλης Δασκαλάκης 
στο Πολιτιστικό Κέντρο Χαϊδα- 
ρίου.



----------  Απόψεις

ΚαταγΕλαστη πάλι η αντιπολίτευση
Οταν ο κ. Σημίτης ανακοίνωσε την εισοδηματική 

πολιτική του 1988, όπως είχε διαμορφωθεί ως 
εκείνη τη στιγμή με βάση τις δικές του προτάσεις 
και εισηγήσεις, η αντιπολίτευση στηλίτευσε τις 
εξαγγελίες του με βασικό σημείο επίθεσης την 
ΑΤΑ που ετεροχρονιζόταν. Οταν την επομένη ο 
πρωθυπουργός παρενέβη και αποκατέστησε τα 
πράγματα, ανακοινώνοντας ότι η ΑΤΑ θα δοθεί 
την 1 η Ιανουάριου, όπως ακριβώς δηλαδή ζητού
σε η αντιπολίτευση, αυτή άλλαξε στάση και άρχισε 
να... υπερασπίζεται την πρόταση Σημίτη.

Αυτή και μόνο η κραυγαλέα αντίφαση των αντι
δράσεων της αντιπολίτευσης αποτελεί αψευδή 
μάρτυρα της ποιότητας της κριτικής που ασκεί. Το 
κόμματα που βρίσκονται σήμερα στον αντιπολι
τευτικό χώρο, δεν έχουν κανένα δισταγμό να πά
ρουν διαμετρικά αντίθετες θέσεις, από τη μία η
μέρα στην άλλη και κανένα ενδοιασμό να κατηγο
ρήσουν την κυβέρνηση ότι... αλλάζει θέσεις! Τέ
τοια επίδειξη αμοραλισμού, είναι σπάνια σε 
οποιαδήποτε καλώς νοούμενη δημοκρατία του κό
σμου.

Αυτές οι παλινωδίες πάντως, έχουν και τη θετι

κή πλευρά τους. Δείχνουν ότι η αντιπολίτευση 
είχε την πρόθεση να αξιοποιήσει με σκληρό τρό
πο, τη συγκρατημένη εισοδηματική πολιτική που 
εξήγγειλε ο κ. Σημίτης, πράγμα που με τη σειρά 
του δείχνει ότι τα αντανακλαστικά και η πολιτική 
οξυδέρκεια του πρωθυπουργού Ανδρέα Παπαν- 
δρέου, λειτούργησαν και αυτή τη φορά προς τη 
σωστή κατεύθυνση. Ταυτόχρονα η αντιπολίτευση 
διαπίστωσε, ότι η παρέμβαση Παπανδρέου ανέ
τρεψε τα σχέδιά της και άλλαξε άρδην το σκηνικό, 
πράγμα που της είναι δυσάρεστο.

Οπερ έδει δείξαι, που λένε και οι μαθηματικοί. 
Η αντιπολίτευση, δεν ενδιαφέρεται, όπως δηλώ
νει μεγαλόστομα, για την ενίσχυση του εργατικού 
εισοδήματος. Απόδειξη ότι ενώ με τις διευκρινί
σεις του πρωθυπουργού το εισόδημα των μισθω
τών και συνταξιούχων βελτιώνεται - πράγμα το 
οποίο καμιά πλευρά δεν αμφισβητεί, ούτε μπορεί 
άλλωστε να το κάνει - τα κόμματα που βρίσκονται 
εκτός κυβέρνησης... αγνοούν αυτή τη θετική από
φαση και στρέφονται στην παραφιλολογία για την 
παραίτηση Σημίτη ή προβάλλουν αξιώσεις του τύ
που «να μας δώσετε και όσα μας κλέψατε τα δύο

τελευταία χρόνια»!!!
Δεν νομίζουμε ότι η κυβέρνηση έκλεψε από 

κανένα τίποτε, άλλωστε η δυνατότητά της να ενι- 
σχύσει τώρα, όπως προανήγγειλε την αγοραστική 
ικανότητα των εργαζομένων, το αντίθετο δείχνει.

Είναι όμως προφανώς ότι η φύση, έκλεψε από 
ορισμένους εγκέφαλους της αντιπολίτευσης και 
τα τελευταία υπολείμματα φαιάς ουσίας και τους 
υποχρεώνει να αντιφάσκουν, να παλινωδούν και 
να γίνονται καταγέλαστοι.

Σ ' αυτή τη χώρα εκείνο που προέχει είναι ο 
συντονισμός των πολιτικών και κοινωνικών δυνά
μεων, στην κατεύθυνση της ανάπτυξης και της 
προσαρμογής στα νέα διεθνή δεδομένα. Τ ο 1992 
και το 2000 δεν είναι συνθήματα. Είναι απερχόμε
νες πραγματικότητες και η ικανότητα της κυβέρ
νησης θα κριθεί ακριβώς από το βαθμό που θα 
προετοιμάσει το έδαφος για την ομαλή προσαρμο- 
νή τηο οικονομίας στις συνέπειές τους.

Αν'μερικοί άρέσκονται στη δημόκοπίά και άλλοι 
στην αντιγραφή των τριτοδιεθνιστικών τσιτάτων 
δικαίωμά τους. Είναι όμως μακριά νυχτωμένοι, νο
μίζουν ότι ο λαός πλανάται.

Ξυπνάει ο γίγαντας
Συσκέψεις πάλι χθες στο ΠΑΣΟΚ με Εκτελε

στικά, συνδικαλιστικά, κυβερνητικά και άλλα στε
λέχη. Αντικείμενο η οικονομική πολιτική, αλλά το 
τι βγήκε, δεν το έμαθα, ούτε φαντάζομαι να είναι 
εύκολο να πει κανείς με ακρίβεια. Το θετικό είναι 
πάντως ότι έστω και αργά γίνονται συσκέψεις. Να 
υποθέσω, παιδιά ότι επιτέλους ξυπνάει ο γίγα
ντας που λέγεται ΠΑΣΟΚ;

Τζόγος ...
Την κάτω βόλτα πήρε το χρηματιστήριο των Αθηνών, 

αφού ο γενικός δείκτης τιμών των μετοχών έπεσε μέ
σα σε δύο ημέρες κατά 20%. Φίλος που ξέρει πρόσωπα 
και πράγματα μου έλεγε χθες το απόγευμα ότι αυτή η 
περίοδος του χρηματιστηρίου είναι η πιο επικίνδυνη, 
γιατί τώρα είναι το έδαφος ευνοϊκό για να ανθίσουν τα 
άνθη του κακού, δηλαδή οι «τζογαδόροι» καιροσκόποι.

Βεβαίως κΛ ί τάχα μου, «παράγοντες» του χρηματι
στηρίου, απέδιδαν την πτώση στην αλλαγή της εισοδη
ματικής πολιτικής, αλλά εγώ περισσότερο πιστεύω τον 
φίλο μου, παρά τους «παράγοντες».
-  Τζόγος και των γονέων, που λένε...

«Αρχίστε την επανάσταση 
χωρίς ... εμένα»!

Το καραγκιοζιλίκι με τις κα
ταλήψεις συνεχίζεται αμείω
το. Χθες το βράδυ μάλιστα 
έγινα μάρτυρας, ενός φαι
δρού περιστατικού. Οπου κά
ποιος νεαρός τηλεφωνεί σε 
μία εφημερίδα, και δηλώνει: 
-  Είμαστε από την ΑΣΕΤΕΜ 
και στις 8 ακριβώς θα καταλά
βουμε το κτίριο της ΠΑΤΕΣ. 
Στείλτε επειγόντως κάποιον, 
για να αρχίσουμε... Κι ο άλ

λος, απηυδισμένος:
-  Μισό λεπτό ρε παιδιά να τον 
βρούμε το συντάκτη, γιατί έ
χει τρελαθεί ο άνθρωπος να 
τρέχει, εδώ κι εκεί.
-  Εντάξει θα τον περιμένου
με να έρθει και μετά να αρχί
σουμε!

Εδώ δεν λεν το περίφημο 
«αρχίστε την επανάσταση 
χωρίς εμένα» ή όχι;

Συγκίνηση!..
Μόνο που δεν δάκρυσε χθες ο πρόεδρος του ΣΕΒ κ.Πα- 

παλεξόπουλος για την παραίτηση του κ.Σημίτη. Και ως συνή
θως τόριξε στην κινδυνολογία μιλώντας για φόβους των 
επιχειρηματιών που θα... σταματήσουν να επενδύουν!

Για σιγά ρε λεβέντες. Πότε είχαν αρχίσει να επενδύουν οι 
επιχειρηματίες και δεν το πήραμε χαμπάρι. Διαχειριστές 
κοινωνικών πόρων είναι πάντα, καθώς λέει κιοΓεννηματάς.

Οσο για τη λύπη του κ.Παπαλεξόπουλου για τον κ.Σημίτη 
τον πιστεύω, ας μην ορκίζεται. Μόλις πρόσφατα ζητούσε 
την... παραίτησή του!

Αυτό είναι που λένε ο... παλαιοκομματισμός των μάνα- 
τζερς.

Την ... 
πάτησαν!

Το φυσάνε και δεν κρυώνει 
στη Ρηγίλλης και στον Περισσό 
με τον αιφνιδιασμό που τους ε- 
πεφύλασσε ο πρωθυπουργός. 
Λέγεται μάλιστα ότι στη Ν.Δημο- 
κρατία είναι πολλοί αυτοί που τώ
ρα συγκρίνουν τα πολιτικά αντα
νακλαστικά του Μητσοτάκη με 
αυτά του πρωθυπουργού Αν
δρέα Παπανδρέου και απογοη
τεύονται. Δεν είναι η πρώτη φο
ρά βλέπετε που ο πρόεδρος του 
ΠΑΣΟΚ πιάνει τον δυστυχή τον

Μητσοτάκη στον ύπνο.
Οσο για το ΚΚΕ ο μόνος που 

μένει να φωνάζει για την... «επι
στροφή των κλεμμένων» είναι ο 
Μήτσος. Οι άλλοι,οι πιο λογικοί, 
το σκέφτονται το πράγμα. Είναι κι 
εκείνη η δήλωση του Φλωράκη 
στη Βουλή ότι οι ανακοινώσεις 
του πρωθυπουργού «είναι σε θε
τική κατεύθυνση».

Είμαι περίεργος να δω που θα 
την πατήσουν την... επόμενη φο- 
Ρά.

Σ' ένα σημείο της ανακοίνω
σης των Κατριβάνο - Λεντάκη- 
δων, με την οποία διαμαρτύρο
νται ότι το ποσό που αναλογεί 
στην ΕΔΑαπ' τη χρηματοδότηση 
των κομμάτων για το 1986 δόθη
κε στον Μαν. Γλέζο θα σταθώ. Σ ' 
αυτό που χωρίς αιδώ και χωρίς 
περίσκεψη τολμάνε τα εξής: 
«Καταγγέλουμε την πρωτοφανή 
αυτή κυβερνητική παρέμβαση 
στα εσωτερικά του κόμματός 
μας, παρέμβαση που αποσκοπεί 
να επιβάλει στην ΕΔΑ ηγεσία υ
ποταγμένη στο κυβερνών κόμ
μα».

Χρειάζεται πραγματικά νάσαι 
τουλάχιστον εμπαθής, καιροσκό- 
πος και ανιστόρητος για να κατη
γορήσεις για «υποταγή» τον 
Μαν. Γλέζο, έναν αγωνιστή της 
Αριστερός κατ' εξοχήν ανυπό-

ταχτο, έως «απροσάρμοστο» αυ
τόν που δεν έκλεισε ποτέ τα πι
στεύω του σε στενά καλούπια και 
δεν εξαργύρωσε τις επιταγές 
της προσφοράς του στο λαϊκό κί
νημα, όπως πολλοί όψιμοι «επα
ναστάτες» κάνανε που μια ζωή 
τον διακρίνει η ατίθαση σεμνότη
τα. Αν λοιπόν αυτή η εμπάθεια 
περισσεύει στον Θ. Κατριβάνο 
και στον Α. Λεντάκη, αυτούς που 
κλαιγόντουσαν γιατί η ΕΔΑ έχα
σε χιλιάρικα απ' την παραίτηση 
του Μαν. Γλέζουαπ το βουλευ
τικό αξίωμα (με χιλιάρικα μέτρα
γαν την πράξη του!), τότε ας α
παντήσουν: αν αυτοί (χωρίς να 
δικαιούνται) παίρνανε τα χρήμα
τα της επιχορήγησης, τότε δεν 
θα έμπαινε θέμα υποταγής, Ω, 
της... ανυποταξίας, για την οποία 
βοά ο... Περισσός!

Ενας ακόμη φαντάρος οδηγήθηκε στο στρατοδικείο, γιατί λέει 
διαμαρτυρήθηκε για την ποινή που του επέβαλλαν για διάβασμα 
εφημερίδας μες στο στρατόπεδο.

Κι είναι νωπή ακόμα στη μνήμη η υπόθεση ενός άλλου συναδέλ
φου του, που για ανάλογη περίπτωση οδηγήθηκε κι εκείνος ενώπιον 
των στρατοδικών.

Οπως είχαμε επισημάνει και παλαιότερα, το να οδηγείται για 
τέτοιες περιπτώσεις ο ένστολος πολίτης - φρουρός της εθνικής 
ανεξαρτησίας στο στρατοδικείο, είναι, το λιγότερο, θλιβερό φαινό
μενο.

Ακόμα περισσότερο μάλιστα αν σκεφθεί κανείς ότι στα χέρια του 
αντιπροέδρου της κυβέρνησης και υπουργού Εθνικής Αμύνης Γιάν
νη Χαραλαμπόπουλου, είναι σχεδόν έτοιμη ειδική ρύθμιση που θα 
αφήσει ελεύθερη την ανάγνωση αφημερίδων στα στρατόπεδα «κα
τά μόνας» μια ρύθμιση που θα προστεθεί στο στρατιωτικό κανονισμό 
και θα αποτελεί έτσι «διαταγή» για όλα τα σώματα.

Στις 3 Δεκέμβρη, που ο στρατιώτης Καντάρης θα δικάζεται στο 
Στρατοδικείο, ίσως να μην έχει ακόμα τεθεί σε λειτουργία η νέα 
αυτή ρύθμιση. Σίγουρα πάντως δε θ' αργήσει. Οι Στρατοδίκες ας το 
έχουν υπόψη τους αυτό.



θρήνος στο μαϋρο μέτωπο
•  ΣΥΝΕΧΕΙΑ από τη σελ. 1
ξόπουλου, για να αντιπαρατεθούν στην εισοδηματική πολιτική της 
κυβέρνησης, τα πλαίσια και οι κατευθύνσεις της οποίας κάθε άλλο 
παρά άγνωστα ήταν, αφού είχαν εξαγγελθεί εδώ και μήνες από τον 
Πρωθυπουργό στη Θεσσαλονίκη.

Δύο καίριες αποφάσεις του πρωθυπουργού Ανδρέα Παπανδρέ- 
ου, συγκεντρώνουν τα πυρά του «μαύρου μετώπου»:

Ο Η απόφαση του Πρωθυπουργού να αλλάξουν τα μέτρα οε ότι 
αφορά την ΑΤΑ, δηλαδή τους μιοθούς κυρίως των καλύτερων εισο
δηματικά τάξεων και
Ο η φορολόγηση των υπερκερδών που αποκτήθηκαν την προηγού
μενη χρονιά (1986).

Η υποκρισία και η σαφέστατη υπονομευτική διάθεση του «μαύρου 
μετώπου» στα σημεία αυτά είναι προφανής. Αξίζει όμως να το

ΔΙΑΦΑΝΕΙΑ ΚΑΙ ΣΥΝΑΙΝΕΤΙΚΕΣ ΔΙΑΔΙΚΑΣΙΕΣ
Αντεχει η οικονομία μας 

για αυξήσεις στους μισθούς
• ΕΓΚΑΡΔΙΕΣ ΦΙΛΟΦΡΟΝΗΣΕΙΣ 

ΣΗΜΙΤΗ ΚΑΙ ΡΟΥΜΕΛΙΩΤΗ
Με λόγια αλληλοεκτίμησης για την πολιτική αξία και 

τις ικανότητές τους στην άσκηση οικονομικής πολιτι
κής μίλησαν ο απερχόμενος υπουργός Εθνικής Οικο
νομίας Κώστας Σημίτης για τον νεοεισερχόμενο στο 
ίδιο αξίωμα Παναγιώτη Ρουμελιώτη κι ο τελευταίος για 
τον προκάτοχό του κατά την τελετή παράδοσης της 
υπουργικής καρέκλας που έγινε χθες στις 12.30 το 
μεσημέρι στο 3ο όροφο του ΥΠΕΘΟ.

Ο κ.Σημίτης, παρευρισκομένων 
των υφυπουργών Γιάννου Παπαντω- 
νίου, Θεόδωρου Καρατζά, Νίκου 
Σκουλά και του γενικού γραμματέα 
Λυκούργου Σακελλάρη ευχήθηκε κα
λή επιτυχία στο έργο που έχει ν ' ανα- 
λάβει από σήμερα ο Παναγιώτης Ρου
μελιώτης,στον οποίο υποσχέθηκε την 
συμπαράσταση και την βοήθειά του 
όποτε ο νέος υπουργός Εθνικής Οι
κονομίας την χρειαστεί.

Παίρνοντας το λόγο ο κ.Ρουμελιώ- 
της τόνισε ότι έχει πλήρη συναίσθηση 
των ευθυνών του απέναντι στον ελλη
νικό λαό και στην Κυβέρνηση και πως 
θα καταβάλει κάθε δυνατή προσπά
θεια για να συνεχισθεί η συναινετική 
πολιτική της Κυβέρνησης στον οικο
νομικό τομέα.

Η ΟΜΙΛΙΑ ΣΗΜΙΤΗ
Δεν χειάζεται συστάσεις, είπε ο 

Κώστας Σημίτης για το νέο υπουργό 
Εθνικής Οικονομίας Παναγιώτη Ρου
μελιώτη, παρουσιάζοντάς τον στους 
οικονομικούς συντάκτες. Εχει δουλέ
ψει για χρόνια στο υπουργείο, ξέρει 
καλά τα προβλήματα που υπάρχουν 
και όχι μόνο έχει δώσει πολλές λύσεις 
σε θέματα που απασχολούν το ΥΠΕ
ΘΟ, αλλά έχει χαράξει πολλές νέες 
κατευθύνσεις.

Αφού ευχήθηκε καλή επιτυχία στον 
κ.Ρουμελιώτη, του υποσχέθηκε ότι θα 
είναι στο πλευρό του για οποιαδήποτε 
βοήθεια και συμπαράσταση χρεια
στεί.

Γ ια το έργο που έγινε στα δύο τε
λευταία χρόνια, ο κ.Σημίτης είπε με 
την μετριοφροσύνη που τον χαρακτη
ρίζει πως εναπόκειται στους τρίτους 
να κρίνουν, να παρατηρήσουν και να 
εκτιμήσουν.

Ακολούθως, ευχαρίστησε τους δη
μοσιογράφους που καλύπτουν το ρε
πορτάζ του υπουργείου για την ενη
μέρωση του κοινού και για την συνερ
γασία που υπήρξε, χωρίς ναπαραβλέ- 
ψ ε ι ότι χ ρ ε ιά ζ ε τ α ι πράγματι 
περισσότερη πληροφόρηση και δια
φάνεια γιατί οι δημοκρατικές λειτουρ
γίες σε κάθε κοινωνία προϋποθέτουν 
γνώση.

Και γνώση είναι να ξέρει κανείς την 
αλήθεια. Σήμερα όμως ο κίνδυνος 
που την απειλεί είναι τα τεχνικά μέσα 
πληροφόρησης που είναι περισσότε
ρο ανεπτυγμένα απ' τα μηνύματα 
που μεταφέρουν και έτσι το μήνυμα 
είναι συχνά απλοποιημένο, χωρίς α
νάλυση και στοιχεία. Χάριν όμως των 
δημοκρατικών λειτουργιών πρέπει να 
βελτιωθεί η ποιότητα των μηνυμάτων.

Αναφερόμενος στην οικονομική 
πορεία ο μέχρι χθες υπουργός Εθνι
κής Οικονομίας υποστήριξε πως δεν 
είναι από μόνες τους οι πολιτικές 
βουλήσεις που θα πρέπει να τις καθο
ρίζουν, αφού υπόκεινται και στις νο
μοτέλειες του συστήματος, και συνε
χίζοντας είπε ότι ο πολίτης έχει πολύ 
περισσότερες δυνατότητες να κρίνει 
και όταν μάλιστα πολύ πιο ελεύθερα 
όταν τα δεδομένα είναι διαφανή.

Και ο Κώστας Σημίτης κατέληξε:
«Προσπάθησα να συμβάλλω στην 

ειλικρινή πληροφόρηση. Συχνά όμως 
οι πολιτικές πρακτικές και η παραδο

σιακή συμπεριφορά δε βοηθά σ ' αυτή 
την προσπάθεια».

Πριν δώσει το λόγο στον κ.Ρουμε
λιώτη, ο κ.Σημίτης ευχαρίστησε ξανά 
τους οικονομικούς συντάκτες που 
ξεπερνώντας τέτοιες ανασχέσεις 
δώσαν από κοινού με τον πρώην υ
πουργό στο λαό την δυνατότητα να 
κρίνει.

Ο Π.Ρουμελιώτης
Φιλεργατική θα είναι η εισοδηματι

κή πολιτική την οποία θα ασκήσει ο 
υπουργός Εθνικής Οικονομίας Πανα
γιώτης Ρουμελιώτης, που κατά την 
παραλαβή χθες των νέων του καθη
κόντων τόνισε ότι είναι αναγκαία η 
ύπαρξη μιας περισσότερης ελαστι
κής τιμαριθμικής προσαρμογής, πέ
ραν του διορθωτικού ποσού, υπενθυ
μίζοντας ότι έχει γίνει σαφές τόσο 
από τον ίδιο τον Πρωθυπουργό όσο 
και από τα άλλα μέλη της Κυβέρνη
σης ότι δεν έπρεπε να συνεχιτεί η ίδια 
αυστηρή πολιτική μισθών.

Ο κ.Ρουμελιώτης έδωσε ιδιαίτερη 
έμφαση ότι η εισοδηματική πολιτική 
δεν πρόκειται όχι μόνο να αποτρέψει,

αλλά ούτε καν να επιβαρύνει το κό
στος της παραγωγής, αφού η σημα
ντική βελτίωση του με την επιτευ- 
χθείσα ανάκαμψη της οικονομικής 
κατάστασης των επιχειρήσεων επι
τρέπει την απορρόφηση της εισοδη
ματικής πολιτικής χωρίς κλυδωνι- 
σμούς όπως είπε χαρακτηριστικά.

Ενα άλλο αισιόδοξο μήνυμα που έ
δωσε με την ομιλία του ο κ.Ρουμελιώ
της ήταν η διαπίστωση ότι υπάρχει και

προγραμμάτων και επενδύσεων που 
θα οδηγήσουν στην βελτίωση της α- 
ποδοτικότητας και τον εκσυγχονισμό 
του Δημοσίου και όχι η σπατάλη πό
ρων σε έργα που παραδοσιακά θεω
ρούνται σαν «αναπτυξιακά» υπενθυ
μίζοντας δηλαδή στο σημείο αυτό 
πρόσφατη δήλωση του κ.Σημίτη, για 
τον οποίο ο υπουργός εκφράσθηκε 
με τα καλύτερα λόγια, αναφέροντας:

«Διαδέχομαι στο ΥΠΕΘΟ ένα δια
κεκριμένο καθηγητή και πολιτικό, τον 
κ.Σημίτη, με τον οποίο είχα την ευκαι
ρία να συνεργαστώ στενά και να εκτι
μήσω τόσο τις ικανότητες του, όσο 
και την υπευθυνότητα με την οποία 
εφάρμοσε με επιτυχία το σταθερο
ποιητικό πρόγραμμα της Κυβέρνη
σης».

Ο κ.Ρουμελιώτης διαβεβαίβωσε ότι 
έχει πλήρη συναίσθηση των ευθυνών 
του απέναντι στον ελληνικό λαό και 
στην Κυβέρνηση και θα καταβάλει κά
θε δυνατή προσπάθεια για να συνεχι
στεί η συναινετική πολιτική της Κυ
βέρνησης στον οικονομικό τομέα.

Εξάλλου, μισή περίπου ώρα πριν 
αρχίσει η -τελετή παράδοσης, ο Κώ
στας Σημίτης είχε υποδεχθεί στο υ
πουργικό γραφείο τους οικονομικούς 
συντάκτες τους οποίους ευχαρίστη
ση για την αρμονική συνεργασία που 
είχε μαζί τους στα 2 τελευταία χρό
νια, ενώ οι τελευταίοι, χωρίς καμιά 
πρόθεση κολακείας αναφέρθηκαν 
στο υψηλό πολιτικό ήθος του πρώην 
υπουργού τον ευχαρίστησαν για την 
συνεργασία και ιδιαίτερα για τις πρω
τοβουλίες που ο ίδιος ο υπουργός 
είχε πάρει κατά καιρούς για να βοηθή
σει το έργο των δημοσιογράφων που 
καλύπτουν το ρεπορτάζ του υπουρ
γείου Εθνικής Οικονομίας.

ΘΑΝΟΣ ΠΑΝΑΓΟΠΟΥΛΟΣ

θετικό κλίμα και ευκαιρίες για την ελ
ληνική βιομηχανία να εντείνει την α
ναπτυξιακή της προσπάθεια, να μειώ
σει το κόστος λειτουργίας και να αυ
ξήσει την παραγωγικότητά της.

Οι στόχοι της τωρινής ηγεσίας του 
ΥΠΕΘΟ για το Δημόσιο είναι η συ
γκράτηση των ελλειμμάτων, τόσο του 
Κεντρικού τομέα όσο και των ΔΕΚΟ, 
ενώ κύριο μέλημά της θα είναι η προ
ώθηση πραγματικών αναπτυξιακών

σημειώσουμε.
Ο Ο ίδιος ο Πρωθυπουργός είχε δηλώσει δημόσια εδώ και μήνες ότι 
από το Γενάρη θα χαλαρώσει η λιτότητα της προηγούμενης διετίας 
(χωρίς να εξανεμιστούν όσα με θυσίες των εργαζομένων κατακτή
θηκαν) και δεν θα υπάρξει απώλεια του εισοδήματος, αλλά θα 
αναπληρωθεί και μέρος του εισοδήματος που χάθηκε κατά τα τε
λευταία δύο χρόνια.

Τώρα ο Πρωθυπουργός κατηγορείται για ασυνέπεια, μόνο και 
μόνο γιατί κράτησε το λόγο του και παραμένει συνεπής στην υλο
ποίηση των δεσμεύσεων που ανέλαβε. Εξάλλου το συντριπτικά 
μεγαλύτερο βάρος των μέτρων αυτών, πέφτει στον δημόσιο τομέα 
και μικρή επιρροή θα έχει στον ιδιωτικό τομέα. Συνεπώς, καμιά 
ανατροπή της ως τώρα κυβερνητικής πολιτικής στον τομέα αυτό, 
δεν σημειώνεται.

Το μέτρο που αφορά τον ιδιωτικό τομέα είναι η φορολόγηση των 
μεγάλων επιχειρήσεων -  όχι του συνόλου -  επί των κερδών που 
πραγματοποίησαν το 1986. Η φορολόγηση αυτή φτάνει το ύψος του 
8 ως 10%.

Είναι προφανές ότι δεν φορολογούνται οι επιχειρήσεις που δεν 
είχαν κέρδη, ή αυτές που πραγματοποίησαν επενδύσεις -  που 
εξέπεσαν από τα κέρδη -  δηλαδή όσες ανταποκρίθηκαν θετικά στο 
σταθεροποιητικό πρόγραμμα. Και είναι δίκαιο οι επιχειρήσεις αυτές 
να «βραβευθούν» έμμεσα και να μην επιβαρυνθούν με έκτακτη 
εισφορά.

Το μέτρο αφορά μόνο τις επιχειρήσεις που τηρούν βιβλία Δ' 
κατηγορίας, δηλαδή όσες καταβάλλουν το φόρο που τους αναλογεί 
με καθυστέρηση ενός χρόνου, αντίθετα με τους μισθωτούς, τους 
επαγγελματίες και τους μικρούς επιχειρηματίες που πληρώνουν 
τον φόρο αμέσως.

Δηλαδή καρπώνονται την διαφορά που προκύπτει από τον πληθω
ρισμό ενός χρόνου.

Με την έκτακτη εισφορά καλούνται να αποδώσουν περίπου το 
ποσό αυτό, το οποίο δεν αποτελεί κέρδος τους παρά μόνο χάρη στο 
προνόμιο αυτό.

Τέλος, τα ιλιγγιώδη κέρδη που αποκόμισαν σχεδόν όλες οι επιχει
ρήσεις κατά το 1986 -  και εκφράστηκαν εμφανώς και με την μεγα
λύτερη άνοδο των μετοχών που σημειώθηκε μεταπολεμικά -  δεν 
οφείλονται σε αύξηση της παραγωγικότητάς τους και στην ανάληψη 
επιχειρηματικών ρίσκων, αλλά στην πολιτική της λιτότητας που ε
φάρμοσε η κυβέρνηση.

Είναι λοιπόν ολοφάνερο πως οι «ανησυχίες» του ΣΕΒ, οφείλονται 
αποκλειστικά και μόνο στο γεγονός ότι η χώρα δεν έγινε ξέφραγο 
αμπέλι για τους βιομήχανους (ποτέ δεν είχε υποσχεθεί κάτι τέτοιο η 
κυβέρνηση), ώστε να αυξάνουν τα κέρδη τους κόβοντας το ψωμί 
των εργαζομένων.

Από την άλλη πλευρά, οι υπηρέτες της ολιγαρχίας στο πολιτικό 
προσκήνι,ο καταφεύγουν σε θρασύτατες δηλώσεις που στην ουσία 
είναι πομφόληγες, με στόχο να υπονομεύσουν την οικονομική πολι
τική της κυβέρνησης μέσω της καταστροφολογίας και της επίκτη- 
σης μύριων δεινών.

Σχολιάζοντας τις δηλώσεις του κ. Μητσοτάκη στην Κ.Ε. της Ν.Δ., 
ο κυβερνητικός εκπρόσωπος Γιάννης Ρουμπάτης δήλωσε:

«Ο κ. Μητσοτάκης συνεχίζει να ολισθαίνει στον θλιβερό κατήφο
ρο της άκρατης καταστροφολογίας και των αγοραίων ύβρεων.

Σήμερα όμως, υπερβαίνοντας κάθε όριο πολιτικής αντιπαράθε
σης, αναδεικνύεται σε εμπρηστή της πολιτικής και κοινωνικής ομα- 
λότητας.

Η κυβέρνηση αγνοεί τη σύγχρονη Κασσάνδρα και προχωρεί, πιστή 
στις δεσμεύσεις της απέναντι στον λαό, στην υλοποίηση του προ- 
γράμματός της».

Εξάλλου, διαψεύσθηκε από τα ίδια τα γεγονότα ο πρόεδρος του 
ΣΕΒ Θεόδωρος Παπαλεξόπουλος, που κινδυνολογώντας χθες στο 
«Ράδιο Εβερτ» κατηγόρησε την Κυβέρνηση για άσκηση κοντόφθαλ
μης οικονομικής πολιτικής.

Οι δηλώσεις, όχι χωρίς κάποια δόση «χολής», του κ. Παπαλεξό- 
πουλου, γύρισαν πίσω του σαν μπούμεραγκ, αφού την ίδια περίπου 
ώρα ο υπουργός Εθνικής Οικονομίας Παναγιώτης Ρουμελιώτης 
έδωσε έμφαση μιλώντας, κατά την παραλαβή των νέων του καθηκό
ντων, στην ανάγκη ύπαρξης περισσότερων μακρόπνοων οικονομι
κών μέτρων (μιλώντας μάλιστα για τις δυνατότητες που παρέχονται 
σήμερα στην ελληνική βιομηχανία για να εκσυγχρονιστεί).

Οι βολές του ΣΕΒ όμως δεν σταμάτησαν μόνο σε ζητήματα πού 
άπτονται, του ευρύτερου οικονομικού χώρου, αφού ο κ. Παπαλεξό
πουλος μπαίνοντας σε ξένα -  για τον επιχειρηματικό κόσμο, ποι 
όπως ισχυρίζεται εκπροσωπεί -  χωράφια, διαπίστωσε ότι πάμε γιε 
εκλογές, λέγοντας χαρακτηριστικά: «Οι πρόσφατες υπουργικές 
ανακοινώσεις, ακόμα και οι συνεντεύξεις, έχουν σαφώς προεκλογι
κό τόνο».

Σε άλλο σημείο, διαστρεβλώνει παντελώς την επιστολή του κ. 
Σημίτη προς τον πρωθυπουργό Ανδρέα Παπανδρέου. Αναφερόμε
νος στο κομμάτι όπου ο κ. Σημίτης αναφέρει «Θέλω να παραμείνω 
ειλικρινής απέναντι σας και στον ελληνικό λαό. Ελπίζω οι φόβοι μου 
ν ' αποδειχθούν αβάσιμοι και ο νέος υπουργός να επιτύχει εκείνο το 
οποίο οι αριθμητικοί υπολογισμοί, οι συσκέψεις και οι γνώμες όλων 
των ειδικών απέδειξαν ανέφικτο», ο κ. Παπαλεξόπουλος βγάζει το 
εξής συμπέρασμα:

«Προηγούνται οι βραχυπρόθεσμοι στόχοι των μακροπρόθεσμων». 
Κι αυτό, παρά το ότι είναι γνωστό σ' όλο το Πανελλήνιο, ότι η 
σχετική δήλωση του κ. Σημίτη αφορούσε αποκλειστικά τεχνοκρατι- 
κούς χειρισμούς για τα εισοδηματικά και για τα δημόσια ελλείμματα.

Εκεί όμως που η κινδυνολογία μεσολαβούντος, των αβανταδόρι
κων ερωτήσεων, δημοσιογράφου του «Ράδιο Εβερτ» φθάνει στο 
αποκορύφωμά της, ήταν όταν ο κ. Παπαλεξόπουλος ισχυρίστηκε 
πως «διακυβεύεται η εισαγωγή ιδιωτικών κεφαλαίων από το εξωτε
ρικό».

Εν γένει, η συνέντευξη αν και επί οικονομικού περιεχομένου θα 
έπρεπε ν ' αναφέρεται, γύριζε από τη δημοσιογράφο του σταθμού 
συνέχεια σε θέματα «αναξιοπιστίας της κυβέρνησης» και «πρόω
ρων εκλογών».

Κι αυτό, ενώ την ίδια ώρα (τι ειρωνεία αλήθεια!) ο κ. Σημίτης με το 
θάρρος της γνώμης του, που τον διακρίνει, κατηγόρησε τα μέσα 
μαζικής πληροφόρήσης, λέγοντας πως δεν γίνονται σ' αυτά ούτε 
ικανοποιητικές οικονομικές αναλύσεις, αλλά ούτε αναπτύσσονται 
οικονομικά θέματα ηε  στοιχεία, νούμερα, ποσοστά και υπολογι
σμούς.
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Διάλογος με τις επιχειρήσεις 
και όχι παρεμβατισμοί

Παράδοση της σκυτάλης χθες στο υπουργείο Εμπορίου οπό τον Πανα γιύτη Ρουμελιώτη στον Μκο Ακριτίβη, που 
αναλαμβάνει για τρίτη φορά μέσα σε ί  χρόνια αυτά το νευραλγικά ποοτο.

Βεβαιώσεις 
για τις 

αποδοχές
Μέχρι τις 5 Φεβρουάριου 

1988 θα πρέπει οι επιχειρή
σεις να χορηγήσουν στους υ
παλλήλους τους βεβαιώσεις 
για τις αποδοχές ή τις συντά
ξεις που εισέπραξαν καθώς 
και για το φόρο που παρακρα
τήθηκε από αυτές κατά το έ
τος 1987.

Αυτό προκύπτει από χθεσι
νή εγκύκλιο του υπουργείου 
Οικονομικών.

Για το λόγο αυτό θα πρέπει 
τα ζητήματα που σχετίζονται 
με την ορθότητα υπολογι
σμού του φόρου εισοδήμα
τος ή την έκδοση και χορήγη
ση των βεβαιώσεων γενικά, 
να τεθούν υπόψη της Διεύ
θυνσης Φορολογίας Εισοδή
ματος, το αργότερο μέχρι 
31/12/87, για να μπορέσει η 
υπηρεσία έγκαιρα να τα επι
λύσει.

Η διάταξη 
επιδότησης 

του ενοικίου
Κοινοποιήθηκε χθες από 

το υπουργείο Οικονομικών η 
διάταξη του πρόσφατα ψηφι- 
σθέντος φορολογικού νομο
σχεδίου (1731/87) για την ε
πιδότηση ενοικίου κύριας κα
τοικίας των μισθωτών και συ
νταξιούχων.

Η επιδότηση του ενοικίου 
είναι ίση με το μισό της θετι
κής διαφοράς που προκύπτει 
αν από το ποσό που καταβλή
θηκε για ετήσιο ενοίκιο κύ
ριας οικογενειακής κατοικίας 
του δικαιούχου, αφαιρεθεί 
ποσό ίσο με το 15% του ετή
σιου εισοδήματος, το οποίο 
αποκτήθηκε από τον υπό
χρεο, τη σύζυγό του, καθώς 
και τα πρόσωπα που τους βα
ρύνουν.

Το ανώτατο όριο του ετή
σιου ενοικίου που λαμβάνεται 
υπόψη για τον υπολογισμό 
της επιδότησης και το οποίο 
ορίζεται στο νόμο ανάλογα 
με την οικογενειακή κατά
σταση του δικαιούχου δεν 
μπορεί να υπερβεί:
■  Τις 120.000 δρχ., προκει- 
μένου για άγαμους, χήρους ή 
διαζευγμένους χωρίς παιδιά.

■  Τις 150.000 δρχ.,προκει- 
μένου για παντρεμένους χω
ρίς παιδιά.
■  Τις 185.000 δρχ., προκει- 
μένου για παντρεμένους με 
ένα παιδί. Τα παραπάνω ποσά 
αυξάνονται κατά 35.000 δρχ 
για κάθε παιδί.

Δικαιούχοι της επιδότησης 
ενοικίου είναι οι μισθωτοί και 
συνταξιούχοι με εισόδημα 
μέχρι 1.500.000 δρχ. ετη- 
σίως και οι άνεργοι.

Ο Δ. Λάμπρου 
στην ΚΕΔ

Γενικός Διευθυντής της 
Κτηματικής Εταιρίας του Δη
μοσίου (ΚΕΔ) διορίστηκε ο κ. 
Δημήτρης Λάμπρου, αγρονό
μος - τοπογράφος μηχανι
κός.

Επίσης στις δύο θέσεις 
των αναπληρωτών Γ ενικών 
Διευθυντών της ΚΕΔ, διορί
στηκαν ο κ. Χρήστος Δημό- 
πουλος, οικονομολόγος και η 
κ. Κλαίρη Πίνιου αρχιτέκτων 
μηχανικός.

Η Ελλάδα και η Γερμανική ι 
λαοκρατική δημοκρατία υπέ
γραψαν, συμφωνία για ένα 
πρόγραμμα επιστημονικής 
και τεχνολογικής συνεργα
σίας, διετούς διάρκειας, σύμ
φωνα με ανακοίνωση της μι
κτής επιτροπής που κατάρτι
σε τη συμφωνία.

Την πολιτική του ορθολογι
σμού της αγοράς, θα ακολου
θήσει και η νέα ηγεσία του υ
πουργείου Εμπορίου. Οπως υ
πογράμμισε ο για τρίτη φορά 
επί Αλλαγής υπουργός Εμπορί-

Τ0Υ ΝΙΚ. ΦΛΑΟΥΝΑ
ου Νίκος Ακριτίδης δεν θα γί
νονται χωρίς σοβαρό λόγο πα
ρεμβάσεις στο εμπόριο με α
πώτερο στόχο την αναπτυξιακή 
διάστασή του και την συμβολή 
του στο έτος πρόκληση 1992, 
χρονιά που θα πραγματοποιη
θεί η ενοποίηση της εσωτερι
κής αγοράς της ΕΟΚ.

Η παράδοση και η ανάληψη 
καθηκόντων από τους υπου- 
γούς εθνικής Οικονομίας Πα
ναγιώτη Ρουμελιώτη και Εμπο
ρίου Νίκο Ακριτίδη, έγινε μέσα 
σ' ένα κλίμα ιδιαίτερα εγκάρ
διο και αντηλλάγησαν φιλοφρο
νήσεις με αναφορές στην δε
κάχρονη συνεργασία, που έ
χουν ξεκινήσει οι δύο υπουργοί 
σε θέματα εμπορίου από την 
εποχή που το ΠΑΣΟΚ ήταν 
στην αντιπολίτευση. Ιδιαίτερα ο 
κ.Ρουμελιώτης αναφέρθηκε 
στο γεγονός ότι δεν θα χαθεί 
πολύτιμος χρόνος αφού ο κ.Α- 
κρπίδης γνωρίζει από πρώτο 
χέρι τα θέματα της αγοράς και 
του εξωτερικού εμπορίου.

Στην συνέχεια ο κ.Ακριτίδης, 
υπογράμμισε ότι θα συνεχίσει 
το έργο που έχει ξεκινήσει από 
τους προκατόχους του και ανα
φέρθηκε σε συγκεκριμένα θέ
ματα αγοράς, εξωτερικού εμ
πορίου και καταναλωτικού κινή-

Απόλυτα εκνευρισμένος με 
τις ελληνικές θέσεις για αύξη
ση των κοινοτικών, πόρων είναι 
η Ισπανία και η Πορτογαλία, 
που έχουν εκδηλώσει έντονο 
ενδιαφέρον για την προώθηση 
των εμπορικών τους σχέσεων 
με την χώρα μας, ενώ είναι πι
θανό να υπάρξει ελληνοϊσπανι- 
κή συνεργασία στο χώρο της 
αεροπορικής βιομηχανίας.

Ο υφυπουργός Εθνικής Οι
κονομίας Γιάννος Παπαντω- 
νίου που επέστρεψε προχθές 
από τις χώρες της Ιβηρικής 
χερσονήσου όπου είχε συνα
ντήσεις με μέλη των κυβερνή-

Η μείωση αυτή στις τιμές των 
χρηματιστηριακών αξιών κατά 
τις δύο προηγούμενες μέρες 
οφείλεται αφενός μεν στην πα
ραίτηση του κ. Σημίτη που ό
πως τονίζουν χρηματιστηριακοί 
κύκλοι εμπνέει εμπιστοσύνη 
στον επιχειρηματικό κόσμο όχι, 
της Ελλάδας αλλά και της Δυτι
κής Ευρώπης, αφετέρου στην 
ανακοίνωση του νέου προϋπο
λογισμού που προβλέπει την ε-

ματος.
Πρώτη προτεραιότητα είπε 

αποτελεί το εξωτερικό εμπό
ριο, όπου θα προχωρήσουν ό
λοι οι θεσμοί για την ασφάλεια 
και τις εγγυήσεις των εξαγομέ
νων προϊόντων, καθώς και το

σεων των δύο κοινοτικών μας 
εταίρων ανακοίνωσε ότι συμ- 
φωνήθηκε η ελληνοπορτογαλι- 
κή συνεργασία στους τομείς 
της κλωστοϋφαντουργίας και 
της υποδηματοποιίας.

Παράλληλα, εκδηλώθηκε 
απ' την πορτογαλική πλευρά έ
ντονο ενδιαφέρον για την αύ
ξηση των εμπορικών συναλλα
γών και για συνεργασία στον 
τομέα των ναυπηγείων.

Στρ Μαδρίτη, ο κ Παπαντω- 
νίου ‘συζήτησε για τις δυνατό
τητες ανάθεσης υπεργολα
βιών σε ελληνικές μικρομε-

πιβολή έκτακτης εφάπαξ ει
σφοράς 10% στις επιχειρήσεις 
για τα καθαρά κέρδη της περσι
νής χρήσης.

Είχε όμως προηγηθεί και έ
νας άλλος λόγος στις αρχές 
της βδομάδας.
Η ομιλία του διοικητή της Τρά- 

παζας Ελλάδας Δημήτρη Χαλι- 
κιά στο Ελληνοαμερικανικό Ε
πιμελητήριο στην οποία άφησε 
να εννοηθεί ότι δεν πρόκειται

νομικό πλαίσιο για τις εξαγωγι- 
κές επιχειρήσεις, ενώ θα ενι- 
σχυθούν οι δραστηριότητες 
των εμπορικών μας Συμβούλων 
και Ακολούθων στο εξωτερικό 
και ό,τι γενικά σχετίζεται με το 
τεράστιο θέμα των εξαγωγών.

σαίες επιχειρήσεις, ιδίως σε 
κλάδους που σχετίζονται με 
την αυτοκινητοβιομηχανία, τις 
ηλεκτρονικές συσκευές, τα η- 
λεκτρολογικά εξαρτήματα, τα 
γεωργικά μηχανήματα κ.α. κα
θώς και τη συνεργασία μεταξύ 
επιχειρήσεων σε τομείς όπως 
η ιχθυοκαλλιέργεια, οι ναυπη
γοκατασκευές και οι κατα
σκευές σε τρίτες χώρες.

Επισημάνθηκε επίσης το εν
διαφέρον της ελληνικής πλευ
ράς για συνεργασία στους το
μείς της αεροπορικής βιομηχα
νίας, ιδιαίτερα σε ότι αφορά τις 
επισκευές αεροσκαφών.

να μειωθούν τα επιτόκια χορη
γήσεων.

Χθες, ο γενικός δείκτης τι
μών μειώθηκε κατά 7,42% και 
έπεσε στις 5.528,84 μονάδες, 
ο τραπεζικός στις 9.624,43 
(μείωση 8,46%) και ο βιομηχα
νικός δείκτης στις 3.170,97 α
φού μειώθηκε κατά 5,52%.

Αναλυτικότερα, χθες κινή
θηκαν 71 τίτλοι, απ' τους ο
ποίους οι 49 υποχώρησαν 
(στους 10 δηλαδή έπεφταν 
χθες οι 7), ενώ μόνο ένάς πήρε 
αξία.

Η χειρότερη εξέλιξη παρου
σιάστηκε στις μετοχές των με
ταλλευτικών επιχειρήσεων που 
έπεσαν 9,5 - 10%, των κλω
στοϋφαντουργικών, (γύρω στο 
7,5%), ενώ υπήρξαν και περι
πτώσεις όπου η πτώση ξεπέρα- 
σε και το 20%.

Θα προηγείται βέβαια ο διάλο
γος με τις παραγωγικές τάξεις 
και η συναίνεση πριν την υπο
γραφή διάκλαδικών συμφωνιών 
με το υπουργείο.Ο διάλογος 
είπε, θα αποτελεί το εργαλείο 
επικοινωνίας με τις παραγωγι

κές τάξεις ενώ θα αντιμετωπί
ζονται μέσω του διαλόγου και 
τα εξειδικευμένα προβλήματα 
κατά κλάδο.
Θα προχωρήσουν επίσης με 
γρήγορο ρυθμό τα σχεδόν έ
τοιμα νομοσχέδια για τις κρατι
κές προμήθειες και για τα δι
καιώματα τόσο του καταναλωτή 
όσο και του πολίτη. Εξ' άλλου 
είπε ο κ.Ακριτίδης θα ολοκλη
ρωθεί το σύστημα της πληρο
φορικής του υπουργείου Εμπο
ρίου για την συλλογή ευρύτε
ρων στατιστικών πληροφοριών 
τόσο από την εσωτερική όσο 
και από την διεθνή αγορά.

Η Πολιτεία μέσω του υπουρ
γείου Εμπορίου θα βοηθήσει 
για την προώθηση και στην χώ
ρα μας ενός μαζικού και αυτο
δύναμου καταναλωτικού κινή
ματος, που το θεωρεί σαν ανα
πόσπαστο κομμάτι του λαϊκού 
κινήματος έτσι ώστε να αντιμε
τωπίζονται στο μέλλον τυχόν 
παρεκτροπές στην ομαλή λει
τουργία της αγοράς. Αυτό είναι 
εντελώς απαραίτητο ειδικότε
ρα για τις συνθήκες που θα δη- 
μιουργηθούν στην Ελλάδα με 
την πρόκληση του έτους 1992. 
Οταν πέφτουν τα σύνορα, τόνι
σε ο κ.Ακριτίδης, η Πολιτεία ο
φείλει να διασφαλίζεται μέσα 
από τέτοιους μαζικούς μηχανι
σμούς, όπως είναι το κατανα
λωτικό κίνημα.

Ο κ.Ρουμελιώτης υπογράμ
μισε ότι θα είναι άριστη η συ
νεργασία των δύο οικονομικών 
υπουργείων για την προώθηση 
των τόσο σοβαρών προβλημά
των που συνδέονται με την ελ
ληνική αγορά και το εξωτερικό 
εμπόριο.

Κρυπτό

Οικονομικά
Το οικονομικό ρεπορτάζ

Τα μέσα μαζικής επικοινωνίας δεν ενημερώνουν όσο πρέπει 
τον ελληνικό λαό για τα οικονομικά θέματα.

Στο σημείο αυτό στάθηκε για αρκετή ώρα στη χθεσινή αποχαι
ρετιστήρια ομιλία του στο υπουργείο Εθνικής Οικονομίας ο Κώ
στας Σημίτης.

Ο πρώην υπουργός έχει το θάρρος της γνώμης και λέει τα 
πράγματα με το όνομά τους. Και είναι γεγονός ότι το οικονομικό 
ρεπορτάζ απαιτεί μόρφωση, γνώση του αντικειμένου, λεπτούς 
χειρισμούς και απλή γλώσσα για να γίνει αντιληπτή σε όλη την 
έκτασή της και με όλες τις παρενέργειές της μια οικονομική 
είδηση.

Θέλει ανάλυση και σχολιασμό κάθε κυβερνητική απόφαση που 
σχετίζεται με οικονομικά ζητήματα.

Τηλεόραση και ραδιόφωνο ας ανασκουμπωθούν να βρουν τους 
κατάλληλους και έμπειρους συνεργάτες.

Ο πιο κατάλληλος
«Ο κατάλληλος άνθρωπος 

στην κατάλληλη θέση». Τ ο έλε
γε χθες στα σκαλοπάτια του υ- 
που ργείου Εμπορίου, εκπρό
σωπος του εμπορικού 'Κόσμου, 
για το Νίκο Ακριτίδη, πόυ επα
νήλθε στα παλιά του λημέρια.

Αλλά και ο υπουργός εξέ- 
φρασε τις ευχαριστίες του για 
τον πρωθυπουργό Ανδρέα Πα- 
πανδρέου, που του εμπιστεύ
τηκε για τρίτη φορά μέσα σε 6 
χρόνια το άλλοτε ανθρωποβό- 
ρο υπουργείο Εμπορίου.

Ενημέρωση για την οικονομία
Ειδικό ενημερωτικό δελτίο για τη συμβολή του στην οικονομική 

ανάπτυξη της χώρας εξέδωσε το ΥΠΕΘΟ, ως κατεξοχήν αρμόδιο 
υπουργείο για τη χάραξη και το συντονισμό της οικονομικής πολι
τικής και αναφέρεται στην περίοδο 1982-1985.

Οι τομείς δραστηριοτήτων που αναπτύσσονται αφορούν τις δη
μόσιες και τις ιδιωτικές επενδύσεις, τη στατιστική υπηρεσία, τις 
διακρατικές οικονομικές σχέσεις, τις κοινοτικές υποθέσεις, σχέ
σεις με Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων, ΜΟΠ, χρηματοπιστωτι
κό σύστημα τα μεγάλα έργα και την προώθηση της ανάπτυξης.

Νέα φάση στην Ελληνοϊβηρική 
οικονομική συνεργασία

Νέα πτώση στο 
χρηματιστήριο
Παρατεταμένο κραχ δείχνει η εικόνα του Ελληνικού 

Χρηματιστηρίου ύστερα και από τη χθεσινή πτώση των 
μετοχών κατά 7,42% (που έρχεται αμέσως μετά την προ
χθεσινή που έφτασε το 11,99%).


